
Protokół Nr 26.2013

 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Rady Miasta Ełku, które odbyło się, 
które odbyło się w dniu 24 stycznia 2013 roku w godzinach 1230 – 1325 .

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Konrad Siemienkiewicz.
W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy   obecności; na 

11 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 9. W związku z tym obrady Komisji 
i podejmowane decyzje są prawomocne. 
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczyli radni: Ewa Awramik i Adam Dobkowski.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
• Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
• Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej – Irena Podlecka, 
• Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Aneta Werla,
• radca prawny Urzędu Miasta – Ewa Orłowska.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Opinia Komisji do projektów uchwał:

1) w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2013-2027,

2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2013,

3) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  stypendiów,  nagród  i  wyróżnień  sportowych 
przyznawanych  w dziedzinie kultury fizycznej,

4) w sprawie zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie 
użytecznych w Ełku na rok 2013,

5) innych  z  porządku  sesji  Rady  Miasta  zaplanowanej  na  dzień  29  stycznia  2013r. 
i dotyczących prac Komisji.

4. Plan pracy Komisji na 2013 rok.

5. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1 - ego   
Przewodniczący  Komisji  Konrad  Siemienkiewicz  zapoznał  zebranych  z  porządkiem 

obrad. 
Radni  nie  wnieśli  uwag i   jednomyślnie,  w głosowaniu  jawnym;  6 głosami  „za”  przyjęli 
porządek obrad jak wyżej.

 Do punktu  2 - ego
Przewodniczący  Komisji  Konrad  Siemienkiewicz  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  do 

protokółu z  poprzedniego posiedzenia Komisji.   
Członkowie  Komisji  nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie,  poprzez  aklamację  przyjęli 

protokół Nr 25.2012 z dnia 13 grudnia 2012 roku z poprzedniego posiedzenia Komisji..



Do punktu  3-ego 
Komisja  przystąpiła  do zaopiniowania projektów uchwał  związanych tematycznie z  pracą 
Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta.
1 i 2) Skarbnik Miasta  Jarosław Wróbel omówił  projekt  uchwały w sprawie   w sprawie 
zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  miasta  Ełku  na  lata  2013-2027,  który  zawiera 
zmiany:
1. w załączniku Nr 1 do uchwały:
 1) zwiększenie w 2013 r. dochodów o kwotę 245 499 zł, w tym:
   - bieżących o kwotę 130 280 zł w związku ze zwiększeniem dochodów z UE na projekty 
      nieinwestycyjne 60 279 zł (Transgraniczne Centrum Integracji Kulturowej „Scena 
      na granicy” – 63 619 zł, „Klaster Suwalszczyzna – Mazury – zmniejszenie o kwotę 
      3 339 zł) oraz wpływów z opłat za korzystanie ze środowiska 70 000 zł,
    - majątkowych o kwotę 115 219 zł – „Elkman II – rozbudowa sieci szerokopasmowej 
      aglomeracji Miasta Ełku” (-1 zł), „Wyposażenie Parku Naukowo – Technologicznego 
      w Ełku” (+115 220 zł),
 2) zwiększenie w 2013r. wydatków o kwotę 371 946 zł, w tym:
      - bieżących o kwotę 141 507 zł: 70 000 zł na dotacje w celu dofinansowania zadań  
         służących ochronie środowiska, 71 507 zł na projekty nieinwestycyjne z udziałem 
         środków z UE (Transgraniczne Centrum Integracji Kulturowej „Scena na granicy” 
         –74 846 zł, „Klaster Suwalszczyzna – Mazury – zmniejszenie o kwotę 3 339 zł),
     - majątkowych o kwotę 230 439 zł – wyposażenie Parku Naukowo – Technologicznego 
        w Ełku.
2. w załączniku nr 2 do uchwały:
    - korekta dochodów i wydatków w 2013r. i 2014r., jak w pkt. 1,
3. w załączniku nr 3 do uchwały: 
  - zmiany w przedsięwzięciach:
     - „Elkman II – rozbudowa sieci szerokopasmowej aglomeracji Miasta Ełku” w latach 2013
      – 2014 – zmniejszenie dochodów i wydatków finansowanych ze środków UE 
        o kwotę 1zł – dział 600 rozdział 60095.

Następnie Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie zmian 
w budżecie Miasta Ełku na 2013 rok. Proponowane zmiany obejmują:
pkt. II) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział 
Strategii i Rozwoju Miasta
4. Projekt: „Transgraniczne Centrum Integracji Kulturalnej „Scena na granicy”” – dział 921 
rozdział 92105) 

Wydatki wprowadzane do budżetu dotyczą projektu „Transgraniczne Centrum Integracji 
Kulturalnej  „Scena  na  granicy””,  który  realizowany  był  w  latach  2010-2012.  Środki  te 
znajdowały się w wskazanym dziale, rozdziale, paragrafach w budżecie miasta na rok 2012 i 
były przeznaczone na  wydanie  Katalogu Kultury Transgranicznej.  Firma,  która wydawała 
katalog dostarczyła wszystkie jego egzemplarze z wadami w związku z czym zostały one 
zwrócone  do  poprawy,  a  zapłata  za  ich  wydanie  nastąpi  po  dostarczeniu  wszystkich 
egzemplarzy zgodnie z umową. Dlatego konieczne jest wprowadzenie 63 619 zł na dochody 
oraz 74 846 zł  na wydatki,  w tym 11 227 zł  jako wkład własny sfinansowany z wolnych 
środków.  
Ponadto jest jeszcze autopoprawka - wydatki dotyczą 20% przekazanej dla Gminy Miasta 
Ełku dotacji z odsetkami na stypendia socjalne dla uczniów, która stanowi nałożony ustawą 
obowiązek wniesienia wkładu własnego na stypendia.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,  w 
głosowaniu wzięło udział 8 radnych. 



Członkowie  Komisji  w głosowaniu  jawnym; 8 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały   w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta 
Ełku na lata 2013-2027. 
Członkowie  Komisji  w głosowaniu  jawnym; 8 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały  w sprawie  zmian w budżecie Miasta Ełku na 2013 rok.

3)   Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały zmieniający uchwałę 
w sprawie stypendiów, nagród i wyróżnień sportowych przyznawanych w dziedzinie kultury 
fizycznej. Zmiany zostały zasugerowane przez członków Rady Sportu przy Prezydencie Miasta 
Ełku  oraz  członków  Kapituły  ds.  Stypendiów  i  Nagród  Sportowych.  Powyższe  zmiany 
związane są z systemem przyznawania nagród sportowych. Nagrody będzie można przyznawać 
w ciągu całego roku. Chcielibyśmy również,  by wręczanie nagród odbywało się w sposób 
bardziej uroczysty. 

Następnie  Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  powiedział,  jakie  zmieny  zostały 
zaproponowane na posiedzeniu Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji:
- w treści projektu uchwały w § 1:
1) „§ 9 wykreślić pkt. 4. 
2) „ § 10 pkt. 5. wykreślić końcową część zdania „ ...lub inne podmioty.”
3)  „ § 10 pkt. 3. dodać „... od daty złożenia wniosku.”
4) „ § 10 pkt. 4. dodać po słowach „...uzyskanego wyniku sportowego potwierdzonego przez 
dokument właściwego Związku Sportowego lub organizatora imprezy...”.

Radny  Karol  Marchel  zwrócił  się  z  pytaniem  –  jaka  kwota  w  budżecie  miasta  jest 
przewidziana na nagrody?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że na nagrody jest kwota 13 tys. zł, 
ale jeszcze sprawdzi tą informację Pani Naczelnik Aneta Werla.

Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury  Aneta Werla potwierdziła, że na nagrody 
jest 13 tys. zł.

Radny Karol Marchel powiedział,  że może należałoby w ciągu roku kwotę zwiększyć 
i dołożyć do tego funduszu nagród.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały, 
w głosowaniu wzięło udział 9 radnych.
Członkowie  Komisji  w głosowaniu  jawnym; 9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie stypendiów, nagród i wyróżnień 
sportowych przyznawanych w dziedzinie kultury fizycznej   z  następującymi wnioskami do 
treści projektu uchwały w § 1:
1) „§ 9 wykreślić pkt. 4. 
2) „ § 10 pkt. 5. wykreślić końcową część zdania „ ...lub inne podmioty.”
3)  „ § 10 pkt. 3. dodać „... od daty złożenia wniosku.”
4) „ § 10 pkt. 4. dodać po słowach „...uzyskanego wyniku sportowego potwierdzonego przez 
dokument właściwego Związku Sportowego lub organizatora imprezy...”.

4)  Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia 
rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w Ełku na rok 
2013. Wykonywania prac społecznie użytecznych w naszym mieście odbywać się będzie na 
rzecz Miasta Ełku, na podstawie porozumienia zawartego między Starostą Ełckim a Gminą 
Miastem  Ełk.  Starosta  refundować  będzie  gminie  ze  środków  Funduszu  Pracy  do  60% 
minimalnej kwoty świadczenia przysługującego bezrobotnym. Podstawą zorganizowania prac 
społecznie użytecznych i zawarcia porozumienia jest sporządzenie planu potrzeb w zakresie 
wykonywania  prac  społecznie  użytecznych  i  na  jego  podstawie  opracowanie  wnioski  a 
następnie przekazanie go do Powiatowego Urzędu Pracy w terminie do 31 stycznia 2013r. 
Przewidywany całkowity koszt zorganizowania prac społecznie użytecznych na rok 2013 



wynosi 101.647,70 zł, refundacja z PUP (60%) to 60.988,62 zł, wkład własny Gminy Miasta 
Ełku to 40.659,08 zł.

Przewodniczący Komisji Konrad Siemienkiewicz zwrócił uwagę na ilość podanych godzin 
13.201 i  wyliczonej  kwoty,  gdzie  tych  godzin jest  więcej,  coś  tutaj  zostało  nieprawidłowo 
obliczone, prosi zatem o poprawienie ilości godzin na właściwą w wyliczeniu pod tabelką – 
załącznik do projektu uchwały. 
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,  w 
głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 
Członkowie  Komisji  w głosowaniu  jawnym; 9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie  projekt  uchwały   w sprawie zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie 
wykonywania  prac  społecznie  użytecznych  w  Ełku  na  rok  2013  z  poprawką  dotyczącą 
poprawienia  ilości  godzin  na  właściwą  w wyliczeniu  pod tabelką  –  załącznik  do  projektu 
uchwały.

5)  w tym punkcie nie omawiano innych uchwał z porządku sesji Rady Miasta zaplanowanej na 
dzień 29 stycznia 2013r.    

 
Do punktu  4-ego 

Przewodniczący  Komisji  Konrad  Siemienkiewicz  zapoznał  członków  Komisji 
z propozycją planu pracy Komisji na 2013 rok.

Radny Tomasz Przekop zgłosił propozycję w pkt. 12 wspólnego posiedzenia z Komisją 
Turystyki, Sportu i Rekreacji - wizyta Komisji na obiektach sportowych w mieście (hala sportowa 
przy Gimnazjum nr 1).
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  8  głosami  „za”  -  jednomyślnie  przyjęli 
poprawiony plan pracy Komisji na 2013 rok – plan pracy w załączeniu do protokołu.

Do punktu  5-ego 
 Przewodniczący Komisji Konrad Siemienkiewicz zwrócił się z pytaniem – czy w tym 

roku  uda  się  nadać  uroczyście  Miejskiej  Bibliotece  Publicznej  imię  Zofii  Nasierowskiej? 
Potrzeba na ten cel konkretnie 40 tys. zł.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że zwrócił się do Pani Dyrektor MBP 
o przygotowanie różnych wariantów nadania imienia, można to zrobić taniej. Zwróciliśmy się 
o takie zestawienie i różne warianty. To nie musi być wszystko robione od razu, to może być 
rozpoczęcie pewnego procesu, za znacznie mniejsze pieniądze.

Radny Zbigniew Jędrkiewicz poinformował,  że dobiega finalizacji  temat szkolenia dla 
kadry nauczycielskiej z miasta i powiatu dotyczącego zdrowego żywienia człowieka. 6 marca 
w  godzinach  11.00  –  17.00  odbędzie  się  sympozjum  poprowadzone  przez  Kierownika 
Katedry Żywienia Człowieka UWM w Olsztynie - prof. dr hab. Lidię Wądołowską. Radni 
chętni też będą mogli skorzystać.

Radny  Tomasz  Przekop  zwrócił  się,  aby  po  opracowaniu  i  przyjęciu arkuszy 
organizacyjny poszczególnych szkół miejskich przygotować informację: ilu nauczycieli straci 
pracę,  ilu  będzie  pracowało  na  niepełnym  etacie,  czy  będą  redukcje  pracowników 
administracji i obsługi , w jakim zakresie.

Z-ca  Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że na koniec lutego br. przedłożymy 
radnym materiał,  który w tej  chwili  podlega głębokiej  analizie.  Analizujemy w tej  chwili 
obszar administracji i obsługi w szkołach. Chcemy przedłożyć pewne spojrzenie na ten obszar 
poprzez poszczególne szkoły, w odniesieniu do pewnych wskaźników, jako temat do dyskusji 
i wyciągania wniosków. Jeśli chodzi o informację dotyczącą nauczycieli, trzeba poczekać do 
zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych, do końca kwietnia br.



Radny Bogusław Wisowaty zwrócił się z pytaniem o ilość nauczycieli przebywających na 
urlopie zdrowotnym.  Miały być  prowadzone kontrole nauczycieli  przebywających na tych 
urlopach.

 Z-ca   Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  powiedział,  że  w  tym  roku  jest  około  20 
nauczycieli na takim urlopie. Kosztuje to miasto około 2 mln zł rocznie. Potrzebne są tutaj 
rozwiązania systemowe.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Jerzy Czepułkowski  powiedział,  że  Związek Miast 
Polski  wystąpił  o  reformę  Karty  Nauczyciela.  Decyzję  w  sprawie  urlopu  zdrowotnego 
powinni podejmować orzecznicy ZUS a nie lekarz rodzinny.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
       Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak           
       Konrad Siemienkiewicz


	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

